
 
 

 

 

ΧΑΡΑ ΚΕΦΑΛΙΔΟΥ 
ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ ΔΡΑΜΑΣ  

ΤΟΜΕΑΡΧΗΣ ΠΑΙΔΕΙΑΣ ΚΑΙ ΘΡΗΣΚΕΥΜΑΤΩΝ 

ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

Παρασκευή, 7 Οκτωβρίου 2022 

 

ΑΝΑΦΟΡΑ 

Προς:  Τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων, κ. Γ. Γεωργαντά 

Θέμα: Κραυγή αγωνίας από τους Κτηνοτροφικούς Συλλόγους ΑΜΘ 

Σε δημοσίευμα στον τοπικό τύπο της Δράμας γίνεται αναφορά στην πρόσφατη συνάντηση που είχαν οι 

εκπρόσωποι των Κτηνοτροφικών Συλλόγων της ΑΜΘ με τον Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων 

και τον Περιφερειάρχη ΑΜΘ, όπου έθεσαν τα θέματα που αφορούν στον κλάδο τους και ειδικότερα τα 

μεγάλα και δυσεπίλυτα προβλήματα που αντιμετωπίζουν στην Περιφέρεια Ανατολικής Μακεδονίας 

Θράκης.  

Συγκεκριμένα, οι εκπρόσωποι των Κτηνοτροφικών Συλλόγων ΑΜΘ ανέφεραν ότι αντιμετωπίζουν σωρεία 

χρονιζόντων προβλημάτων με κυριότερα, την ανισομερή κατανομή των βοσκοτόπων από το 2015 μέχρι 

σήμερα μέσω της “Τεχνικής Λύσης” που είχε σοβαρές επιπτώσεις στην οικονομία των κτηνοτροφικών 

εκμεταλλεύσεων, με συνέπεια τη μείωση του ζωικού κεφαλαίου, τις μεγάλες και παρατεταμένες 

αυξήσεις της τιμής των ζωοτροφών, τις εκκρεμότητες πληρωμών ενισχύσεων και αποζημιώσεων των 

προηγουμένων ετών και τα έσοδα που χάθηκαν από τις ελληνοποιήσεις των αμνοεριφίων κατά την 

περίοδο του Πάσχα 2022, που είχαν ως αποτέλεσμα να πουλήσουν τα αμνοερίφια σε εξευτελιστικές 

τιμές κ.λ.π. 

Οι εκπρόσωποι των Κτηνοτροφικών Συλλόγων ΑΜΘ ζητούν να βρεθούν λύσεις στα προβλήματα που τους 

απασχολούν, να αυξηθούν τα κονδύλια της ενίσχυσής τους για τις ζωοτροφές, και να εγκριθούν οι 

αλλαγές που έχουν προτείνει για το στρατηγικό σχέδιο της ΚΓΠ 2023-2027.  

Σας επισυνάπτω το δημοσίευμα του τοπικού τύπου και ζητώ αφού λάβετε υπόψη και τις συγκεκριμένες 

προτάσεις που σας κατέθεσαν οι εκπρόσωποι των Κτηνοτροφικών Συλλόγων ΑΜΘ να προβείτε στις 

απαραίτητες και αναγκαίες ενέργειες για την επίλυση των σοβαρότατων προβλημάτων που 

αντιμετωπίζει ο κλάδος. 

Η αναφέρουσα βουλευτής 

 

 Χαρά Κεφαλίδου  

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Εκπρόσωποι των 
κτηνοτροφικών συ-

λλόγων της ΑΜ-Θ, με 
επικεφαλής τον περιφε-
ρειάρχη κ. Χρήστο Μέτιο 
και τον αρμόδιο αντιπε-
ριφερειάρχη κ. Βασίλη 
Δελησταμάτη, συμμετεί-
χαν στη σύσκεψη που 
πραγματοποιήθηκε στις 
28/9/2022 στο ΥΠΑΑΤ με 
τον Υπουργό κ. Γιώργο 
Γεωργαντά. Στη σύσκε-
ψη συμμετείχαν, η ΓΓ κ. 
Χ. Καλογήρου, ο αρμό-
διος αντιπεριφερειάρχης 
Κεντρικής Μακεδονίας κ. 

Γ. Κεφαλάς και συνεργά-
τες του υπουργού.

Ενημερώθηκε ο υπουρ-
γός για τα θέματα που 
απασχολούν την κτηνο-
τροφία πανελλαδικά αλ-
λά και στην περιφέρειά 
μας.

Τα κυριότερα από τα 
θέματα που έθεσαν στον 
υπουργό ήταν:
w Το στρατηγικό σχέδιο 

της επερχόμενης ΚΓΠ 
2023-2027.
w Η ανισομερής κατανο-

μή των βοσκοτόπων 
από το 2015 μέχρι 

και σήμερα, μέσω της 
Τεχνικής Λύσης και η 
επίπτωσή της στην 
οικονομία των κτηνο-
τροφικών εκμεταλλεύ-
σεωνκαι στη μείωση 
του ζωικού κεφαλαίου, 
ιδιαίτερα στην περιφέ-
ρειά μας.
w Η ενίσχυση των κτηνο-

τρόφων λόγω της με-
γάλης και παρατεταμέ-
νης αύξησης της τιμής 
των ζωοτροφών.
w Οι Ελληνοποιήσεις και 

το πρόβλημα που προ-
έκυψε για μεγάλη μερί-
δα συναδέλφων, με τις 
εξευτελιστικά χαμηλές 
τιμές των αμνοεριφίων 
το φετινό Πάσχα.
w Οι εκκρεμότητες πλη-

ρωμών ενισχύσεων και 
αποζημιώσεων προη-
γουμένων ετών.
w Ο κ.υπουργός συζή-

τησε και παρέθεσε τις 
δικές του σκέψεις και 
αιτιάσεις.
Για όλα τα βασικά αλλά 

και επιμέρους θέματα 
που συζητήθηκαν, δεν 
πήραν ικανοποιητικές και 
πειστικές απαντήσεις.

Διαπιστώθηκε ότι ο κ. 
υπουργός έχει γνώση 
του γενικού πλαισίου 
των θεμάτων, αλλά 
όχι εμπεριστατωμένη, 
πολύπλευρη και αντικει-
μενική ενημέρωση από 
το συμβουλευτικό του 
περιβάλλον, πολιτικό και 
υπηρεσιακό.

Διαπιστώθηκε για 
πολλοστή φορά, ότι ο κ. 
Γεωργαντάς, όπως και οι 

προκάτοχοί του εδώ και 
πολλά χρόνια, δεν έχει 
αντιληφθεί τι πραγματικά 
συμβαίνει στην ελληνική 
κτηνοτροφία.

Ο κ. υπουργός υπο-
σχέθηκε ότι εντός των 
μηνών  Οκτωβρίου ή Νο-
εμβρίου, θα επισκεφθεί 
την περιφέρειά μας, για 
μια νέα επαφή και για να 
μας  ενημερώσει για τη 
νέα ΚΓΠ.

Οι Κτηνοτροφικοί Σύλ-
λογοι Α.Μ.Θ. συνεχίζουν 
λοιπόν, δίνοντας ακόμα 
μια ευκαιρία στο διάλο-
γο με τον κ. υπουργό 
κι ελπίζοντας μέχρι τότε 
τουλάχιστον, να έχουν 
εγκριθεί οι αλλαγές 
που προτάθηκαν για το 
στρατηγικό σχέδιο της 
ΚΓΠ, να έχει βρεθεί λύ-
ση στο πρόβλημα της 
ανισομερούς  κατανομής 
των βοσκοτόπων, να 
έχει πολλαπλασιαστεί το 
κονδύλι για την ενίσχυση 
των κτηνοτρόφων για τις 
ζωοτροφές με τον τρόπο 
που έχουμε από καιρό 
προτείνει και να έχει βρε-
θεί ο τρόπος να ενισχυ-
θούν οι συνάδελφοι, που 
πούλησαν τ’ αμνοερίφιά 
τους την περίοδο του 
φετινού Πάσχα σ’ εξευτε-
λιστικές τιμές, λόγω των 
Ελληνοποιήσεων.

Οι εκπρόσωποι των 
Συλλόγων προσήλθαν 
στη συνάντηση με τον 
κ. υπουργό, με συγκρα-
τημένη αισιοδοξία συζη-
τώντας και προτείνοντας 
λύσεις στα θέματα που 

απασχολούν τον κλάδο 
της κτηνοτροφίας.

Έφυγαν προβληματι-
σμένοι έως απογοητευ-
μένοι από το αποτέλεσμα 
της σύσκεψης.

Πρέπει να επισημανθεί 
σε όλους, να μην εκλά-
βουν τη μέχρι σήμερα 
ευγενική και μετριοπαθή 
στάση, σε κάθε μορφή 
διαλόγου που συμμετεί-
χαν, ως αδυναμία.

Γίνεται τεράστια υπο-
μονή, προσπαθώντας 
μέχρι παρεξηγήσεως να 
είναι συνεργάσιμοι, αλλά 
θέλουν και οι συνομιλη-
τές ν’ αφουγκράζονται τις 
προτάσεις και να έχουν 
τις ίδιες αγαθές και φιλο-
πρόοδες προθέσεις.

Υπενθυμίζεται σε 
όλους όσους παίρνουν 
αποφάσεις οι οποίες επη-
ρεάζουν το μέλλον αλλά 
και το μέλλον του τόπου 
μας, ότι οι κτηνοτρόφοι 
δεν είναι πρόβατα για 
σφαγή και δε θα λειτουρ-
γήσουν έτσι, σε κανένα 
από τα θέματα που 
τους αφορούν, έμμεσα ή 
άμεσα.

Περιμένουν τον κ. 
υπουργό και το επιτελείο 
του στην Κομοτηνή, καλά 
προετοιμασμένο για τα 
θέματα που του έθεσαν 
και με λύσεις που να ικα-
νοποιούν τουλάχιστον, 
το κοινό περί δικαίου 
αίσθημα.

ΤΑ Δ.Σ. ΤΩΝ 
ΚΤΗΝΟΤΡΟΦΙΚΩΝ 
ΣΥΛΛΟΓΩΝ Α.Μ.Θ.

ΚΤΗΝΟΤΡΟΦΙΚΟΙ ΣΥΛΛΟΓΟΙ ΑΜΘ

Συνάντηση Κτηνοτροφικών 
Συλλόγων ΑΜΘ με τον Υπουργό ΑΑΤ

ΕΠΙΚΑΙΡόΤΗΤΑ

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑ ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ
ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ ΚΑΙ ΘΡΑΚΗΣ
                  -------
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ

Αριθμ. Πρωτ.: ΔΔ 4051/05-10-2022

Α Ν Α Κ Ο Ι Ν Ω Σ Η
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

ΤΟΥ  ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

Ανακοινώνει και Προσκαλεί
Έχοντας υπόψη τις διατάξεις της ΚΥΑ οικ 1649/45/15-01-2014 
(ΦΕΚ 45/Β΄) τους  πολίτες (κοινό, ενδιαφερόμενο κοινό) και 
φορείς εκπροσώπησής τους (οικείο Δημοτικό Συμβούλιο, 
Δημοτική Επιτροπή Διαβούλευσης, Ποιότητας Ζωής, Συμβού-
λιο Δημοτικής ή Τοπικής Κοινότητας), να λάβουν γνώση και 
να διατυπώσουν γραπτές απόψεις (σύμφωνα με το έντυπο 
υπό στοιχεία Δ11, που περιλαμβάνεται στο παράρτημα Α της 
προαναφερόμενης ΚΥΑ) στα πλαίσια των γνωμοδοτήσεων και 
της έναρξης δημόσιας διαβούλευσης, επί του περιεχομένου της 
Μ.Π.Ε για την εκμετάλλευση λατομείου μαρμάρων εκτάσεως 
94.930,22 τ.μ. που βρίσκεται στην θέση «Μεγάλα Αλώνια» 
Δ.Κ. Κ.Νευροκοπίου, Δήμου Κ.Νευροκοπίου της Περιφερεια-
κής Ενότητας Δράμας 
ΦΟΡΕΑΣ ΥΛΟΠΟΙΗΣΗΣ:    ΓΙΑΝΝΑΚΗ ΕΛΕΝΗ & ΣΙΑ Ε.Ε. 
Ημερομηνία έναρξης της προθεσμίας για την κατάθεση γρα-
πτών απόψεων των πολιτών και των φορέων εκπροσώπησής 
τους ορίζεται η 05-10-2022 και η ημερομηνία λήξης αυτής η 
05-11-2022.
ΑΡΜΟΔΙΑ ΥΠΗΡΕΣΙΑ: ΤΟ ΤΜΗΜΑ ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΙΚΟΥ & 
ΧΩΡΙΚΟΥ ΣΧΕΔΙΑΣΜΟΥ ΤΗΣ ΑΠΟΚΕΝΤΡΩΜΕΝΗΣ ΔΙΟΙΚΗ-
ΣΗΣ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ - ΘΡΑΚΗΣ.
Η παρούσα Μελέτη είναι αναρτημένη στο ΗΠΜ, (https:
//eprm.ypen.gr) με Περιβαλλοντική Ταυτότητα (ΠΕΤ 
2006314526).
Η υπηρεσία στην οποία οι ενδιαφερόμενοι μπορούν να απευ-
θύνονται για παροχή πληροφοριών και στοιχείων είναι το 
τμήμα Περιβάλλοντος & Υδροοικονομίας της Περιφερειακής 
Ενότητας Δράμας. Τηλ. 25213  - 51309.
Η δαπάνη δημοσίευσης βαρύνει τον φορέα υλοποίησης.

Κομοτηνή 05-10-2022
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ

ΤΟΥ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ
ΠΑΠΑΘΕΟΔΩΡΟΥ ΧΡΗΣΤΟΣ




